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Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

sa 25. sjednice Skupštine opštine Budva, održane 29. marta i 01. aprila  2019. godine, u sali 

Opštine Budva.  

Sjednica je počela u 10:10  časova, a predsjedavao je Krsto Radović, predsjednik  

Skupštine opštine Budva. 
 

Predsjednik Skupštine je na početku sjednice objavio da je odbornik Đorđe Zenović sa izborne 

liste "Mr Aleksa Bečić – Demokrate – Pobjede, a ne podjele" podnio ostavku. Pored ostavke, 

dostavljen je i izvještaj Opštinske izborne komisije, kao i saglasnost kandidata sa izborne liste "Mr 

Aleksa Bečić – Demokrate – Pobjede, a ne podjele" Dragana Krapovića o prihvatanju mandata 

odbornika.  

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da se Skupština upoznala sa Izvještajim Opštinske 

izborne komisije i da potvrđuje mandat novom odborniku Skupštine opštine Budva. Predsjednik 

Skupštine je čestitao novoizabranom odborniku i poželio mu puno uspjeha u radu. 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da odsustvo sa današnje sjednice niko nije najavio. 

 

 Izvršena je prozivka odbornika.  

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1.   Bečić Anđela 

2.   Božović Dejan 

3.   Vujović Dragana 

4.   Vuković Marko 

5.   Dajković Predrag 

6.   Dimić Janko 

7.   Duletić Milo 

8.   Duletić Pero 

9.   Zec Milan  

10.   Ivanović Anđela 

11.   Ivančević Dragan 

12.   Krapović Dragan 

13.   Kuč Snežana   

 

14.   Liješević Gojko 

15.   Ljubanović Gojko 

16.   Midorović Iva 

17.   Nišavić Vesna 

18.   Pejović Mijomir 

19.   Pejović Goran 

20.   Pima Dragana 

21.   Pribilović Đorđije 

22.   Radović Krsto 

23.   Rafailović Boris 

24.   Sekulović Milija 

25.   Tadić Valentina 

26.   Šoljaga Milan 

  

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Boreta Goran      5.  Lazović Božo 

2.  Vujović Đorđije      6.  Raičković Milena 

3. Đedović Sanja        7.  Džaković Stevan 

4.  Jelušić Božena 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuju 26 odbornika i da Skupština može da 

počne sa radom.  

  

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:  

-  predsjednik Opštine,  

-  potpredsjednik Opštine,  

-  glavna administratorka,  
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-  starješine organa lokalne uprave, 

-  rukovodioci preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opština, u skladu sa dnevnim redom i  

- predstavnici sredstava javnog informisanja.  

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je u međuvremenu na sjednicu stigla i odbornica Božena 

Jelušić. 

 Shodno članu 33. Poslovnika Skupštine opštine Budva, prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda 

Skupština se izjasnila o Zapisniku sa  24. sjednice SO Budva. 

 

 Stavljen je na glasanje Zapisnik sa 24. sjednice SO Budva, koja je održana 11. februara 2019. 

godine. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 27 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” je bilo 9 – devet odbornika) donijela  

 

Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 24. SJEDNICE SO BUDVA, 

koja je održana 11. februara  2018. godine 

 

 Uz akt o sazivu 25. sjednice predložen je dnevni red.  

 

 Dopisom broj  10-160/6 od 25.03.2019. godine dostavljeni su predlozi za dopunu dnevnog reda, i to:  

 

- Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta JU „Muzeji i galerije“ Budve (Ivan 

Pejović); 

- Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Savjeta JU „Muzeji i galerije“ Budve (Bojan 

Šumar); 

- Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU „Muzeji i galerije“ Budve (Nada Purić); 

- Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU „Muzeji i galerije“ Budve (Vladana Mitrović); 

- Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU „Muzeji i galerije“ Budve (Ljubo Pavlović); 

- Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU „Muzeji i galerije“ Budve (Dragan 

Lautašević). 

 

Dopisom br. 10-190/1 od 29.03.2019. godine navedene tačke su povučene iz skupštinske procedure 

zbog uočenih proceduralnih propusta.  

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je u međuvremenu na sjednicu stigao i odbornik Đorđije 

Vujović. 

 

 Dopisom br. 10-160/5 od 20.03.2019. godine  dostavljen je predlog za dopunu dnevnog reda  

 

- Predlog Odluke o davanju na korišćenje nepokretnosti (Turističko informativni biroi); 

 

Stavljen je  na glasanje Predlog da se dnevni red dopuni tačkom: Predlog Odluke o davanju na 

korišćenje nepokretnosti (Turističko informativni biroi). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” je bilo 9 – devet odbornika) prihvatila 

 

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Odluke o davanju na korišćenje nepokretnosti (Turističko informativni biroi) 

 

Pošto više nije bilo predloga za izmjene i dopune dnevnog reda stavljen je  na glasanje sledeći  

 

DNEVNI  RED: 
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1. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu predsjednika Opštine Budva i radu organa lokalne uprave i 

službi za 2018. godinu; 

2. Predlog Rješenja o razrešenju predsjednika Odbora za Statut i propise (Đorđe Zenović); 

3. Predloga Rješenja o imenovanju predsjednice Odbora za Statut i propise (Iva Midorović); 

4. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju izradi Poslovnika Skupštine opštine Budva i obrazovanju 

komisije za izradu predloga Poslovnika ("Službeni list CG - Opštinski propisi", br. 26/18); 

5. Predlog Odluke o davanju ovlašćenja Odboru za Statut i propise; 

6. Građanska inicijativa za izmjenu (dopunu) Programa privremenih objekata Opštine Budva 2019-2023; 

7. Predlog Odluke o organizaciji i načinu obavljanja auto taksi prevoza na teritoriji Opštine Budva;  

8. Predlog Odluke o prenosa prava na nepokretnosti („Crnogorski elektrodistributivni sistem“ doo Podgorica); 

9. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja UP br. 14.2 u bloku br.14 u skladu sa DUP-

pom „Budva centar“; 

10. Predlog Odluke o davanju na korišćenje nepokretnosti ( Turističko informativni biroi); 

11. Predlog Odluke o korišćenju nepokretnosti (NVO “Udruženje dobrovoljnih davalaca krvi Radivoje Pima”); 

12. Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora DOO “Mediteranski sportski centar” Budva (Nikola 

Rađenović); 

13. Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora DOO “Mediteranski sportski centar” Budva (Ivan 

Sekulović); 

14. Razmatranje godišnjeg finansijskog izvještaja Turističke organizacije Opštine Budva za 2017.godinu; 

15. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Plan rada i Finansijski plan Turističke organizacije Opštine Budva 

za 2019. godinu); 

16. Razmatranje Izvještaja o poslovanju sa finansijskim izvještajem o poslovanju za 2018. godinu DOO 

„Akademija znanja“; 

17. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada DOO „Akademija znanja“ Budva za 2019. godinu) ; 

18. Razmatranje Izvještaja o radu JU “Grad teatar” Budva sa izvještajem o finansijskom poslovanju za 2018. 

godinu; 

19. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU „Grad teatar“ Budva za 2019. 

godinu); 

20. Razmatranje Izvještaja o radu JU „Narodna biblioteka Budve” za 2018. godinu; 

21. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU „Narodna biblioteka“ Budva za 

2019. godinu); 

22. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2019. godinu DOO „Vodovod i 

kanalizacija“ Budva); 

23. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan DOO „Komunalno“ Budva za 2019. 

godinu; 

24. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan DOO „Pogrebne usluge” Budva za 

2019. godinu; 

25. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan DOO „Parking servis“ Budva za 

2019. godinu; 

26. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan DOO „Mediteranski sportski 

centar“Budva za 2019. godinu); 

27. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan DOO „Sportsko rekreativni 

centar“ Budva za 2019. godinu); 

28. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan lokalnog javnog emitera Radio-

televizija Budva za 2019.godinu); 

29. Razmatranje Izvještaja o radu Uprave policije - Centra bezbjednosti Budva za 2018. godinu. 

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je u međuvremenu na sjednicu stigao i odbornik Božo 

Lazović.  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” je bilo 10 – deset odbornika) usvojila predloženi dnevni red. 

 

1. 

Prešlo se na razmatranje 1. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu 

predsjednika Opštine Budva i radu organa lokalne uprave i službi za 2018. godinu. 
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Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Jovanović, v.d. načelnika 

Službe predsjednika, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je u međuvremenu na sjednicu stigao i odbornik Stevan 

Džaković. 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Pribilović, 

Anđela Ivanović, Marko Vuković, Boris Rafailović, Snežana Kuč, Gojko Ljubanović, Dragan Krapović, 

Dragan Ivančević, Đorđije Vujović, Božena Jelušić, Goran Pejović i Krsto Radović, a od ostalih prisutnih na 

sjednici Vladimir Bulatović, potpredsjednik Opštine i Nikola Jovanović, v.d. načelnika Službe predsjednika.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Zaključka o 

prihvatanju Izvještaja o radu predsjednika Opštine Budva i radu organa lokalne uprave i službi za 

2018. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” 

je bilo 10 – deset odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila  

 

ZAKLJUČAK  

O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU PREDSJEDNIKA OPŠTINE      

BUDVA I RADU ORGANA LOKALNE UPRAVE I SLUŽBI ZA 2018. GODINU 

 

  Prije prelaska na razmatranje 2. tačke dnevnog reda, obavještavam vas da shodno članu 37. 

Poslovnika, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spajamo razmatranje 2. i 3. tačke dnevnog reda, te da se o 

njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, i to: 

 

  - Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora za Statut i propise (Đorđe Zenović) i 

- Predlog Rješenja o imenovanju predsjednice Odbora za Statut i propise (Iva Midorović).  

 

Predlagač akata  je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je Mijomir Pejović, 

predsjednik Odbora. 

 

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao.  

 

 Pošto je završen pretres, prešlo se na glasanje. Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački.  

 

2. 

Stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora za Statut i propise 

(Đorđe Zenović).  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 8 – osam odbornika) usvojila  

        

RJEŠENJE  

O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA ODBORA ZA STATUT I PROPISE 

 (ĐORĐE ZENOVIĆ) 

 

3. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predsjednice Odbora za Statut i propise 

(Iva Midorović) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila  

        

RJEŠENJE  

O IMENOVANJU PREDSJEDNICE ODBORA ZA STATUT I PROPISE  

(IVA MIDOROVIĆ) 
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4. 

Prešlo se na razmatranje 4. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju 

izradi Poslovnika Skupštine opštine Budva i obrazovanju komisije za izradu predloga Poslovnika 

("Službeni list CG - Opštinski propisi", br. 26/18). 

 

Predlagač akta je predsjednik Skupštine, a predstavnica predlagača je Marija Kusovac, v.d. sekretara 

Skupštine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o izmjeni 

Odluke o pristupanju izradi Poslovnika Skupštine opštine Budva i obrazovanju komisije za izradu 

predloga Poslovnika ("Službeni list CG - Opštinski propisi", br. 26/18). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 8 – osam odbornika) usvojila  

 

ODLUKU  

O IZMJENI ODLUKE O PRISTUPANJU IZRADI POSLOVNIKA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA I 

OBRAZOVANJU KOMISIJE ZA IZRADU PREDLOGA POSLOVNIKA ("SLUŽBENI LIST CG - 

OPŠTINSKI PROPISI", BR. 26/18) 

 

5. 

Prešlo se na razmatranje 5. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju ovlašćenja Odboru za 

Statut i propise. 

 

Predlagač akta je predsjednik Skupštine, a predstavnik predlagača je Marija Kusovac, v.d. sekretara 

Skupštine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao.  

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o davanju 

ovlašćenja Odboru za Statut i propise. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” je bilo 9 – devet odbornika) usvojila  

 

ODLUKU O DAVANJU OVLAŠĆENJA ODBORU ZA STATUT I PROPISE. 

 

 Predsjednik Skupštine je odredio pauzu zbog smetnji u radio prenosu sjednice.  

 

(Pauza je trajala od 13.40 časova do 15.05 časova) 

 

Nakon završene pauze izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za nastavak rada 

sjednice.   

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1.   Božović Dejan 

2.   Boreta Goran 

3.   Vujović Dragana 

4.   Vujović Đorđije 

5.   Dimić Janko 

6.   Duletić Milo 

7.   Duletić Pero 

8.   Ivanović Anđela 

9.   Ivančević Dragan 

10.   Jelušić Božena 

11.   Krapović Dragan 

12.   Kuč Snežana   

13.   Lazović Božo 

14.   Liješević Gojko 

15.   Midorović Iva 

16.   Nišavić Vesna 
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17.   Pejović Mijomir 

18.   Pejović Goran 

19.   Pima Dragana 

20.   Pribilović Đorđije 

21.   Radović Krsto 

22.   Tadić Valentina 

23.   Šoljaga Milan 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

    

1. Bečić Anđela            6.  Ljubanović Gojko 

2. Vuković Marko                7.  Raičković Milena 

3. Dajković Predrag          8.  Rafailović Boris 

4.  Đedović Sanja           9.  Sekulović Milija 

5.  Zec Milan         10.  Džaković Stevan 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuju 23 odbornika i da Skupština može 

nastaviti sa radom. 

6. 

Prešlo se na razmatranje 6. tačke dnevnog reda: Građanska inicijativa za izmjenu (dopunu) 

Programa privremenih objekata Opštine Budva 2019-2023.  

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da su u međuvremenu na sjednicu stigli i odbornici:  Predrag 

Dajković, Anđela Bečić, Milan Zec, Boris Rafailović, Stevan Džaković i Gojko Ljubanović.  

 

Predsjednik Skupštine je obavjestio prisutne da su na navedenu inicijativu mišljenja, u skladu sa 

članom 138 Statuta Opštine Budva, dali Sekretarijat za urbanizam i održivi razvoj, Odbor za Statut i propise, 

Odbor za planiranje i uređenje prostora i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i ista su dostavljena, kao i 

pristiglo obraćanje Izvršnog direktora. 

 

Nakon izjašnjavanja o građanskoj inicijativi u skladu sa članom 139 Statuta Opštine Budva 

pripremiće se odgovarajući zaključci, odnosno zaključak o ne prihvatanju Građanske inicijative ili zaključak o 

prihvatanju Građanske inicijative kojom će se nadležni Sekretarijat za urbanizam i održivi razvoj zadužiti da u 

roku od 60 dana pripremi predlog akta za uređenje pitanja iz inicijative. 

 

Uvodno obrazloženje je dala predstavnica podnosilaca inicijative, g-đa Mira Deloik, a nakon nje 

sekretar nadležnog Sekretarijata i izvjestioci navedenih Odbora. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Gojko Ljubanović, Mijomir Pejović, 

Dragan Krapović, Marko Vuković, Goran Pejović, Đorđije Pribilović, Stevan Džaković, Anđela Ivanović, 

Snežana Kuč i Dragan Ivančević, a od ostalih prisutnih na sjednici Vladimir Bulatović, potpredsjednik 

Opštine, Stevo Davidović, sekretar Sekretarijata za urbanizam i održivi razvoj i Mira Deloik, predstavnica 

podnosilaca inicijative. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljena je na glasanje: Građanska inicijativa za 

izmjenu (dopunu) Programa privremenih objekata Opštine Budva 2019-2023.  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova  (ukupno 

je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 6 – šest odbornika, “protiv” je bilo 18 – 

osamnaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) nije prihvatila  

 

GRAĐANSKU INICIJATIVA ZA IZMJENU (DOPUNU) PROGRAMA PRIVREMENIH OBJEKATA 

OPŠTINE BUDVA 2019-2023 

 

7. 

Prešlo se na razmatranje 7. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o organizaciji i načinu obavljanja 

auto taksi prevoza na teritoriji Opštine Budva.  

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aleksandar Popović, pomoćnik 

sekretara Sekretarijata za komunalno – stambene poslove, koji je dao uvodno obrazloženje.  

 

 Na tekst Predloga Odluke  podneseni su amandmani i to :  
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- Amandman I odbornice Anđele Ivanović br. 10-180/1 od 26.03.2019. godine;  

- Amandman II odbornice Anđele Ivanović br. 10-181/1 od 26.03.2019. godine.  

 

 U skladu sa članom 24 stav 4 Poslovnika SO Budva dostavljeno je Mišljenje predsjednika Opštine br. 

10-181/3 od 29.03.2019. godine kojim se predloženi amandmani prihvataju.  

 

 Predsjednik Skupštine je obavjestio prisutne da je u toku pauze Odbor za Statut i propise razmotrio 

navedene Amandmane. Izvještaj Odbora je dostavljen odbornicima.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Gojko Ljubanović, 

Dragan Krapović, Janko Dimić, Anđela Ivanović i Goran Pejović, a od ostalih prisutnih na sjednici Vladimir 

Bulatović, potpredsjednik Opštine.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

organizaciji i načinu obavljanja auto taksi prevoza na teritoriji Opštine Budva, uz napomenu da, shodno 

članu 46. stav 3. Poslovnika, amandmani koje je predlagač odluke prihvatio postaju sastavni dio predloga 

akta i o njima Skupština posebno ne odlučuje. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” je bilo 9 – devet odbornika) usvojila  

 

ODLUKU  

O ORGANIZACIJI I NAČINU OBAVLJANJA AUTO TAKSI PREVOZA NA TERITORIJI OPŠTINE 

BUDVA 

 

8. 

Prešlo se na razmatranje 8. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na  nepokretnosti 

(„Crnogorski elektrodistributivni sistem“ doo Podgorica). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao.  

  

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o prenosu 

prava na nepokretnosti („Crnogorski elektrodistributivni sistem“ doo Podgorica) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila  

 

ODLUKU 

 O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI („CRNOGORSKI ELEKTRODISTRIBUTIVNI 

SISTEM“ DOO PODGORICA) 

 

 Predsjednik Skupštine je obavjestio prisutne da je, u skladu sa čl.43 Poslovnika o radu Skupštine 

Opštine Budva, predlagač akta dopisom broj 10-198/1 od 29.03.2019. godine, koji je dostavljen odbornicima,  

povukao sa dnevnog reda Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja UP br. 14.2 

u bloku br.14 u skladu sa DUP-pom „Budva centar“. 

 

10. 

Prešlo se na razmatranje 10. tačke dnevnog reda Predlog Odluke o davanju na korišćenje 

nepokretnosti (Turističko informativni biroi). 

 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje.  

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovala je odbornica Iva Midorović.  
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 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju 

na korišćenje nepokretnosti (Turističko informativni biroi).  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 24 – dvadesetčetri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) usvojila  

ODLUKU  

O DAVANJU NA KORIŠĆENJE NEPOKRETNOSTI (TURISTIČKO INFORMATIVNI BIROI) 

 

11. 

Prešlo se na razmatranje 11. tačke dnevnog reda Predlog Odluke o korišćenju nepokretnosti (NVO 

“Udruženje dobrovoljnih davalaca krvi Radivoje Pima”). 
 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje.  

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Anđela Ivanović, Gojko Ljubanović, 

Dragan Krapović, Dragana Pima i Marko Vuković.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje Predlog Odluke o 

korišćenju nepokretnosti (NVO “Udruženje dobrovoljnih davalaca krvi Radivoje Pima”). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 24 – dvadesetčetri odbornika, “protiv” nije bilo 

i “uzdržanih” nije bilo) usvojila  

 

ODLUKU O KORIŠĆENJU NEPOKRETNOSTI (NVO “UDRUŽENJE DOBROVOLJNIH 

DAVALACA KRVI RADIVOJE PIMA”) 

 

  Prije prelaska na razmatranje 12. tačke dnevnog reda, predsjednik Skupštine je obavjestio prisutne da 

se shodno članu 37. Poslovnika, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje 12. i 13. tačke 

dnevnog reda, te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, i 

to: 

 

  - Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora DOO “Mediteranski sportski centar” Budva 

(Nikola Rađenović)  i 

- Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora DOO “Mediteranski sportski centar” Budva 

(Ivan Sekulović). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. sekretara 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koja je dala uvodna obrazloženja.  

 

U pretresu po ovim  tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao. 
 

 Prešlo se na glasanje. Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački.  

 

12. 

Stavljen je na glasanje:Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora DOO 

“Mediteranski sportski centar” Budva (Nikola Rađenović).  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 – petnaest odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) usvojila  

 

 

RJEŠENJE  

O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA DOO “MEDITERANSKI SPORTSKI 

CENTAR” BUDVA (NIKOLA RAĐENOVIĆ) 



 10 

 

13. 

Stavljen je na glasanje:Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora DOO 

“Mediteranski sportski centar” Budva (Ivan Sekulović).  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 – petnaest odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) usvojila  

 

RJEŠENJE  

O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA DOO “MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR” 

BUDVA (IVAN SEKULOVIĆ) 

 

  U 18.16 časova završen je rad 25. sjednice Skupštine opštine Budva za dan 29. mart 2019. godine, a  

predsjednik Skupštine je najavio nastavak za 01. april 2019. godine sa početkom u 10.00 časova. 

 

 NASTAVAK 25. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 01. APRILA 2019. 

GODINE U SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10.20 ČASOVA 

 

 Izvršena je prozivka odbornika. 

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1.  Bečić Anđela 

2.  Božović Dejan 

3.  Boreta Goran 

4.  Vujović Dragana 

5.  Vujović Đorđije 

6.  Vuković Marko 

7.  Dajković Predrag 

8.   Dimić Janko 

9.   Duletić Milo 

10.   Duletić Pero 

11.   Zec Milan 

12.   Ivanović Anđela 

13.   Krapović Dragan 

14.   Kuč Snežana   

15.   Lazović Božo 

16.   Liješević Gojko 

17.   Ljubanović Gojko 

18.   Midorović Iva 

19.   Pejović Mijomir 

20.   Pima Dragana 

21.   Radović Krsto 

22.   Raičković Milena 

23.   Rafailović Boris 

24.   Tadić Valentina 

 

 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

    

1.  Đedović Sanja          6.  Pribilović Đorđije 

2.  Ivančević Dragan         7.  Sekulović Milija 

3.  Jelušić Božena                     8.  Džaković Stevan 

4.  Nišavić Vesna          9.  Šoljaga Milan 

5.  Pejović Goran        

 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuju 24 odbornika i da Skupština može da 

nastavi sa radom.  

 

  Prije prelaska na razmatranje 14. tačke dnevnog reda, predsjednik Skupštine je obavjestio prisutne da 

se shodno članu 37. Poslovnika, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spajaju razmatranje 14. i 15. tačke 

dnevnog reda. 

 

- Godišnjeg finansijskog izvještaja Turističke organizacije Opštine Budva za 2017.godinu; 

- Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Plan rada i Finansijski plan Turističke organizacije 

Opštine Budva za 2019. godinu). 
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  O njima se vodio zajednički pretres, a odlučivalo se o predlogu Rješenja. 

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Slavica Maslovar, v.d. sekretarke 

Sekretarijata za privredu, koja je dala uvodno obrazloženje.  

  

Predsjednik Skupštine je konstatovao da su u međuvremenu na sjednicu stigli i odbornici:  Goran 

Pejović, Stevan Džaković, Milan Šoljaga, Božena Jelušić i Dragan Ivančević. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Marko Vuković, Dragan Krapović, 

Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, Pero Duletić, Božena Jelušić, Dragan Ivančević, Boris Rafailović, Gojko 

Ljubanović, Snežana Kuč i Goran Pejović, a od ostalih prisutnih na sjednici  Maja Liješević, direktorica 

Turističke organizacije opštine Budva i Vladimir Bulatović, potpredsjednik Opštine.  

  

 Predsjednik Skupštine je odredio pauzu u trajanju od 15 minuta, zbog smetnji u radio prenosu 

sjednice.  

  

(Pauza je trajala od 12.28 časova do 12.45 časova) 

 

Nakon završene pauze izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za nastavak rada 

sjednice.   

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1.  Bečić Anđela 

2.  Božović Dejan 

3.  Vujović Dragana 

4.  Vujović Đorđije 

5.  Vuković Marko 

6.   Dimić Janko 

7.   Duletić Milo 

8.   Duletić Pero 

9.   Zec Milan 

10.   Ivanović Anđela 

11.   Ivančević Dragan 

12.   Jelušić Božena 

13.   Krapović Dragan 

14.   Kuč Snežana   

15.   Liješević Gojko 

16.   Ljubanović Gojko 

17.   Midorović Iva 

18.   Nišavić Vesna 

19.   Pejović Mijomir 

20.   Pejović Goran 

21.   Radović Krsto 

22.   Rafailović Boris 

23.   Tadić Valentina 

24.   Šoljaga Milan 

 

 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

    

1.  Boreta Goran           6.  Pribilović Đorđije 

2.  Dajković Predrag            7.  Raičković Milena 

3.  Đedović Sanja                          8.  Sekulović Milija 

4.  Lazović Božo               9.  Džaković Stevan 

5.  Pima Dragana       

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuju 24 odbornika i da Skupština može da 

nastavi sa radom.   

 

Nastavljena je rasprava po  tačkama 14. i 15. dnevnog reda.  

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da su u međuvremenu na sjednicu stigli i odbornici:  Stevan 

Džaković, Đorđije Pribilović, Božo Lazović, Goran Boreta, Milena Raičković i Dragana Pima.  

 

U nastaku rasprave učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Gojko Ljubanović, Marko Vuković, 

Anđela Ivanović, Dragan Krapović, Pero Duletić, Božena Jelušić, Dragan Ivančević, Đorđije Pribilović, Boris 
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Rafailović i Milena Raičković a od ostalih prisutnih na sjednici  Vladimir Bulatović, potpredsjednik Opštine.  

 

 Pošto je završen pretres, prešlo se na glasanje. 

 

15. 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Plan rada i Finansijski plan 

Turističke organizacije Opštine Budva za 2019. godinu).  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” je bilo 9 – devet odbornika) usvojila  

 

RJEŠENJE 

 (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN RADA I FINANSIJSKI PLAN TURISTIČKE 

ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA ZA 2019. GODINU) 

 

  Prije prelaska na razmatranje 16. tačke dnevnog reda, predsjednik Skupštine je obavjestio prisutne da 

se shodno članu 37. Poslovnika, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spajaju razmatranje 16. i 17. tačke 

dnevnog reda,  

 

- Izvještaj o poslovanju sa finansijskim izvještajem o poslovanju za 2018. godinu DOO 

„Akademija znanja“; 

- Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada DOO „Akademija znanja“ Budva za 

2019. godinu). 

 

  O njima se vodio zajednički pretres, a odlučivalo se o predlogu Rješenja. 

 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je Vladimir Bulatović, potpredsjednik Opštine. 

 Pošto je završen pretres, prešlo se na glasanje. 

 

17. 

Stavljen je na glasanje:Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada DOO 

„Akademija znanja“ Budva za 2019. godinu). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila  

 

RJEŠENJE  

 (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA  

DOO „AKADEMIJA ZNANJA“ BUDVA ZA 2019. GODINU) 

 

Predsjednik Skupštine je odredio pauzu za ručak u trajanju od 1 h. 

  

(Pauza je trajala od 14.23 časova do 15.45 časova) 

 

Nakon završene pauze izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za nastavak rada 

sjednice.   

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1.  Bečić Anđela 

2.  Božović Dejan 

3.  Vujović Dragana 

4.  Vujović Đorđije 

5.   Duletić Milo 

6.   Duletić Pero 

7.   Zec Milan 

8.   Ivanović Anđela 

9.   Ivančević Dragan 

10.   Jelušić Božena 
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11.   Krapović Dragan 

12.   Liješević Gojko 

13.   Midorović Iva 

14.   Pejović Mijomir 

15.   Pejović Goran 

16.   Radović Krsto 

17.   Rafailović Boris 

18.   Tadić Valentina 

19.   Šoljaga Milan 

20.   Džaković Stevan 

 

 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

    

1.  Boreta Goran          8.  Ljubanović Gojko 

2.  Vuković Marko                        9.  Nišavić Vesna 

3.  Dajković Predrag        10. Pima Dragana 

4.  Dimić Janko                11.  Pribilović Đorđije 

5.  Đedović Sanja         12. Raičković Milena 

6.  Kuč Snežana                               13.  Sekulović Milija 

7.  Lazović Božo                

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika i da Skupština može da nastavi 

sa radom.   

 

  Prije prelaska na razmatranje 18. tačke dnevnog reda, obavještavam vas da shodno članu 37. Poslovnika, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, spajamo razmatranje  18. i 19. tačke dnevnog reda, 

 

- Izvještaj o radu JU “Grad teatar” Budva sa izvještajem o finansijskom poslovanju za 2018. godinu; 

- Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU „Grad teatar“ 

Budva za 2019. godinu). 

 

  O njima se vodio zajednički pretres, a odlučivalo se o predlogu Rješenja. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. sekretara 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koja je dala uvodna obrazloženja.  

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da su u međuvremenu na sjednicu stigli i odbornici:  Gojko 

Ljubanović, Snežana Kuč i Vesna Nišavić. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Pero Duletić, Dragan Krapović, Božena 

Jelušić, Dragan Ivančević i Krsto Radović, a od ostalih prisutnih na sjednici  Milena Lubarda, direktora JU »Grad 

teatar« Budva. 

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je u međuvremenu na sjednicu stigao i odbornik Đorđije 

Pribilović.  

 

 Pošto je završen pretres, prešlo se na glasanje. 

 

19. 

Stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 

JU „Grad teatar“ Budva za 2019. godinu). 

 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno 

je glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila  

    

RJEŠENJE  

(O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI  

PLAN JU „GRAD TEATAR“ BUDVA ZA 2019. GODINU) 
 

  Prije prelaska na razmatranje 20. tačke dnevnog reda, predsjednik Skupštine je obavjestio prisutne da se 
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shodno članu 37. Poslovnika, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spajaju razmatranje  20. i 21. tačke dnevnog 

reda,  

 

- Izvještaj o radu JU „Narodna biblioteka Budve” za 2018. godinu; 

- Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU „Narodna 

biblioteka“ Budva za 2019. godinu). 

 

  O njima se vodi zajednički pretres, a odlučuje se o predlogu Rješenja. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. sekretara 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Valentina Tadić, Božena Jelušić i Dragan 

Krapović, a od ostalih prisutnih na sjednici  Vladimir Bulatović, potpredsjednik Opštine.  

  

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je u međuvremenu na sjednicu stigao i odbornik Milija 

Sekulović.  

 

 Pošto je završen pretres, prešlo se na glasanje. 

 

21. 

Stavljen je na glasanje:Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 

JU „Narodna biblioteka“ Budva za 2019. godinu) 

 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno 

je glasalo 24 – dvadesetčetri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila  

        

RJEŠENJE  

(O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 

 PLAN JU „NARODNA BIBLIOTEKA“ BUDVA ZA 2019. GODINU) 

 

22. 

Prešlo se na razmatranje 22. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program 

rada i finansijski plan za 2019. godinu DOO „Vodovod i kanalizacija“ Budva). 

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mladen Mikijelj, v.d. sekretara 

Sekretarijata za investicije, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je u međuvremenu na sjednicu stigao i odbornik Marko Vuković.  

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Pero Duletić, Gojko Ljubanović, 

Mijomir Pejović, Božena Jelušić, Đorđije Vujović, Dragan Krapović i Marko Vuković, a od ostalih prisutnih na 

sjednici  Jasna Dokić, direktorica DOO »Vodovod i kanalizacija« Budva.  

  

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja (o davanju 

saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2019. godinu DOO „Vodovod i kanalizacija“ Budva) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno 

je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” su bila 2 – 

odbornika  i “uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila  

  

RJEŠENJE  

(O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2019. GODINU DOO 

„VODOVOD I KANALIZACIJA“ BUDVA) 

 

23. 

Prešlo se na razmatranje 23. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program 

rada i finansijski plan DOO „Komunalno“ Budva za 2019. godinu. 
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Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Srđan Gregović, sekretar Sekretarijata 

za komunalno – stambene poslove, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Snežana Kuč, Goran Pejović, Gojko 

Ljubanović, Božena Jelušić, Marko Vuković i Krsto Radović, a od ostalih prisutnih na sjednici  Rade Bauk, 

direktor DOO „Komunalno“ Budva.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o davanju 

saglasnosti na Program rada i finansijski plan DOO „Komunalno“ Budva za 2019. godinu 

 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova  (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 6 – šest odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je 

bilo 19 – devetnaest odbornika) nije usvojila 

 

RJEŠENJE  

O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

DOO „KOMUNALNO“ BUDVA ZA 2019. GODINU 

 

24. 

Prešlo se na razmatranje 24. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program 

rada i finansijski plan DOO „Pogrebne usluge” Budva za 2019. godinu.  

 

Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Srđan Gregović, sekretar Sekretarijata 

za komunalno – stambene poslove, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Đorđije Pribilović.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o davanju 

saglasnosti na Program rada i finansijski plan DOO „Pogrebne usluge” Budva za 2019. godinu.  

 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno 

je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 – petnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržanih” je bilo 4 – četri odbornika) usvojila  

        

RJEŠENJE  

O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN DOO „POGREBNE 

USLUGE” BUDVA ZA 2019. GODINU 

 

25. 

Prešlo se na razmatranje 25. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program 

rada i finansijski plan DOO „Parking servis“ Budva za 2019. godinu.  

 

Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Srđan Gregović, sekretar Sekretarijata 

za komunalno – stambene poslove, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Boris Rafailović, Pero Duletić,  Dragan 

Krapović i Gojko Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici Vladimir Bulatović, potpredsjednik Opštine i 

Jovan Gregović, direktor DOO „Parking servis“ Budva. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o davanju 

saglasnosti na Program rada i finansijski plan DOO „Parking servis“ Budva za 2019. godinu. 

 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno 

je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) usvojila  

 

RJEŠENJE 

 O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN DOO „PARKING 

SERVIS“ BUDVA ZA 2019. GODINU 
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26. 

Prešlo se na razmatranje 26. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program 

rada i Finansijski plan DOO „Mediteranski sportski centar“Budva za 2019. godinu) 

  

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je u međuvremenu na sjednicu stigao i odbornik Goran Boreta.  

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. sekretara 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koja je dao uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Marko Vuković, Boris Rafailović, Stevan 

Džaković i Mijomir Pejović, a od ostalih prisutnih na sjednici Nikola Vučičević, direktor DOO „Mediteranski 

sportski centar“ Budva. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja (o davanju 

saglasnosti na Program rada i Finansijski plan DOO „Mediteranski sportski centar“Budva za 2019. 

godinu) 

 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno 

je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 10 – 

deset odbornika i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila  

        

RJEŠENJE   

(O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN DOO „MEDITERANSKI 

SPORTSKI CENTAR“BUDVA ZA 2019. GODINU) 

 

27. 

Prešlo se na razmatranje 27. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program 

rada i Finansijski plan DOO „Sportsko rekreativni centar“ Budva za 2019. godinu). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. sekretara 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Milija Sekulović, Mijomir Pejović, 

Marko Vuković, Dragan Krapović, Snežana Kuč, Boris Rafailović, Dragan Ivančević i Anđela Ivanović, a od 

ostalih prisutnih na sjednici Martin Zenović, direktor DOO „Sportsko rekreativni centar“ Budva. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja (o davanju 

saglasnosti na Program rada i Finansijski plan DOO „Sportsko rekreativni centar“ Budva za 2019. 

godinu). 

 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova  (ukupno je 

glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 12 – dvanaest odbornika, “protiv” je bilo 11 – 

jedanaest odbirnika i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) nije usvojila 

 

 RJEŠENJE 

(O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN DOO „SPORTSKO 

REKREATIVNI CENTAR“ BUDVA ZA 2019. GODINU) 

 

28. 

Prešlo se na razmatranje 28. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program 

rada i Finansijski plan lokalnog javnog emitera Radio-televizija Budva za 2019.godinu). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. sekretara 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koja je dala uvodno obrazloženje.  

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Dragan Krapović, Marko Vuković, 

Dragan Ivančević, Mijomir Pejović, Snežana Kuč, Božena Jelušić, Đorđije Pribilović, Stevan Džaković i Đorđije 

Vujović, a od ostalih prisutnih na sjednici Iva Bajković, urednica RTV Budva.   

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja (o davanju 
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saglasnosti na Program rada i Finansijski plan lokalnog javnog emitera Radio-televizija Budva za 

2019.godinu). 

 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno 

je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 7 – 

sedam odbornika i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila  

        

RJEŠENJE 

 (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN LOKALNOG JAVNOG 

EMITERA RADIO-TELEVIZIJA BUDVA ZA 2019.GODINU) 

 

29. 

Prešlo se na razmatranje 29. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu Uprave policije - Centra 

bezbjednosti Budva za 2018. godinu. 

 

Izvjestioci za ovu tačku dnevnog reda bili su g-din Slobo Kovačević, komandir policije i g-din Zoran Vučinić, 

načelnik kriminalističke policije i g-din Darko Ćorac, načelnik Centra bezbjednosti koji je dao uvodno 

obrazloženje.  

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Dragan Ivančević, Dragan Krapović, 

Mijomir Pejović, Stevan Džaković, Krsto Radović, Đorđije Pribilović, Božena Jelušić, Gojko Ljubanović i 

Dragana Pima, a od ostalih prisutnih na sjednici Darko Ćorac, načelnik Centra bezbjednosti.  

  

 Zaključujem pretres po ovoj tački dnevnog reda.            

 

 Shodno čl. 21. i 22. Poslovnika Skupštine opštine Budva, prešlo se  na 

 

ODBORNIČKA PITANJA I ODGOVORE 

 

Predsjednik Skupštine je obavjestio prisutne da odborniku Stevanu Džakoviću nisu dostavljeni odgovori 

na odbornička pitanja postavljena na 12. i 15. sjednici SO, dok odbornici Anđeli Ivanović nije odgovoreno na 

odborničko pitanje postavljeno na 14. sjednici SO Budva, uprkos urgenciji upućenoj predsjedniku Opštine br. 

56/1 od 29.01.2019.godine.  

Predsjednik Skupštine je ovom prilikom takođe urgirao da se odgovori na odbornička pitanja 

blagovremeno dostavljaju, odnosno u skladu sa članom 22 Poslovnika. 

 

 Odbornicima Gojku Ljubanoviću  i Anđeli Ivanović dostavljeni su odgovori  na odbornička pitanje 

postavljena na 24. Sjednici Skupštine opštine Budva, koja su komentarisali.  

 

   Nova odbornička pitanja,  na ovoj sjednici usmeno su postavili odbornici Milija Sekulović, Božena 

Jelušić, Anđela Ivanović, Đorđije Pribilović i Stevan Džaković,uz obavezu da ista dostave u pisanoj formi u 

skladu sa članom 21. Poslovnika Skupštine opštine Budva. 

    

 Predsjednik Skupštine je zaključio 25. sjednicu Skupštine Opštine Budva u  21:43 časova. 

 

  

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 

 

           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,  
       Krsto Radović, s.r.     

 

              Obrađivač,                 V.D. SEKRETARA SKUPŠTINE,                                                                                                                                                                      

           Milena Drakić, s.r.                   Marija Kusovac, s.r. 

 

 


